
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2018ko uztailaren 17an, eguerdiko 

12:30ean, egindako eta honako pertsona 

hauek osatutako Bozeramaileen 

Batzordean: 

 

Alberto Albistegui 

 Igone Lamarain 

 Josu Mendicute 

 María Jesús Aguirre 

 

Honako akordio hauek hartu ziren. 

 

1.- Eibarko PP taldeak aurkeztutako mozioa 

“UCAS de Arrate” txakur-erreskate 

unitatearen lana omentzeko. 

 

 

Plenora ez eramatea erabaki da, Elkarte 

hau ez dagoelako Eibarren kokatuta. 

 

 
2.- Irabazi-Ganemos Eibar taldeak 

aurkeztutako mozioa plastikoaren erabilera 

murrizteko eta honen birziklapenaren alde 

lan egiteko. 

 

 

Plenora eramatea erabaki da.  

 

3.- Irabazi-Ganemos Eibar taldeak 

aurkeztutako testua Euskaditik igarotzen 

diren pertsonei babes errekurtsoak 

emateko. 

 

 

La Junta de Portavoces, en reunión 

celebrada el 17 de julio de 2018 a las 

12:30 horas y con la presencia de: 

 

 

            Alberto Albístegui 

 Igone Lamarain 

 Josu Mendicute 

 María Jesús Aguirre 

 

Adoptó los siguientes acuerdos. 

 

1.- Moción presentada por PP de Eibar 

para reconocer el trabajo y la labor que 

realiza la Unidad Canina de Rescate y 

Salvamento “UCAS de Arrate”.  

Decide no elevarse a Pleno, por tratase de 

una Asociación que no está ubicada en 

Eibar.  

 

2.- Moción presentada por Irabazi-

Ganemos Eibar para trabajar en una 

disminución del uso de materiales 

plásticos y en el reciclaje de los mismos. 

 

 

Decide elevarse a Pleno.  

 

 

3.- Texto presentado por Irabazi-Ganemos 

Eibar para la dotación de recursos de 

apoyo a quienes transitan por Euskadi. 

 

 

 



 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

 

Plenora ez eramatea erabaki da. Adierazi da 

Eibarko Udalak ez dizkiola ez Donostiako 

Udalari, ez Gipuzkoako Foru Aldundiari eta 

ezta Eusko Jaurlaritzari ere testuan jasotzen 

diren eskaerak egin behar. Eibarko Udala 

EUDELeko kide da eta honen inguruko 

edozein azalpen edota planteamendu 

erakunde honetan burutu behar da. 

Azaldu da ere bai Eibarko Udalak hainbat 

alditan jakinarazi duela prest dagoela dituen 

errekurtsoak pertsona errefuxiatuei 

emateko. 

 

 

Gai ordenean jasotako puntuez gain, 

Alberto Albistegui jaunak egingo den beste 

kreditu aldaketa bati buruzko informazioa 

eman du. 6.800€-ko kreditu aldaketa egingo 

da Errebal eraikinaren logoa eta izena 

erabakitzeko lehiaketarako proposamenak 

landu zituzten Lehen Hezkuntzako eta 

Batxilergoko eskolei (irabazleei eta parte-

hartzaileei) sariak emateko. 

Eta eguerdiko 13:15ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, Albistegui jaunak 

bilerari amaiera eman dio. 

 

 

Decide no elevarse a Pleno. Se expresa 

que el Ayuntamiento de Eibar no debe 

trasladar ni al Ayuntamiento de Donostia, 

ni a la Diputación Foral de Gipuzkoa, ni al 

Gobierno Vasco las exigencias que se 

recogen en el texto. El Ayuntamiento 

forma parte de EUDEL y todo 

planteamiento a este respecto debe 

desarrollarse en el seno de esta entidad.  

Se explica también que el Ayuntamiento 

de Eibar ha expresado en reiteradas 

ocasiones su ofrecimiento de facilitar los 

recursos de los que dispone a las 

personas refugiadas. 

 

 

Fuera de los puntos del orden del día, el 

señor Alberto ha informado de que se va a 

proceder a realizar una modificación de 

créditos de 6.800€ en concepto de 

otorgamiento de premios a los centros 

escolares de Primaria y Bachillerato 

ganadores del concurso para la elección 

del logo y el nombre de Errebal, así como 

al resto de centros participantes. 

 

Y siendo las 13:15 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el señor 

Albístegui levanta la sesión. 

  

 


